

## Bestyrelsesmøde afholdt den 7. Maj 2024 kl. 10

Tilstede:

Niels Mulvad, Inge Frey, Per Kræmer, Grethe Damborg, Vibeke Enoksen og Jytte Soelberg Jensen

I forhold til dagsorden:

1.) Valg af ordstyrer. Det fandt vi ikke nødvendigt.

2.) Valg af referent. Jytte blev valgt.

3.) Siden sidst runde:

Inge beretter, at hun har kontaktet René, vedr. Beplantning af efeu vedr gitterne i nr 57, således at vinden kan brydes. Hun tager fat i René, B45 adm. igen.

Så vendte vi økonomien, vi mener alle det ville være ønskeligt, at vi selv(kasseren) har adgang til vores rådighedsbeløb, således at det ikke nødvendigvis skal omkring B45 Adm. hver gang. Vi opfordrer B45 adm. Til at overveje dette.

Jytte har undersøgt noget omkring hjertestarter, det er dog en bekostelig affære, som vi skal tage op til et afdelingsmøde, da udgiften pålægges huslejen. Der undersøges yderligere for muligheden at få Trygfonden ind over.

Dørlisten ved køkkendør i fælleslokalet er endnu ikke blevet ændret. Inge har kontaktet René, B45 Adm.

4.) Indkomne forslag til dagsorden:

### Opfølgning på sidste møde:

- Vedr. Fartbegrænsning, bump eller andet, har Per undersøgt og kontaktet GAB, om de kunne være interesseret i at være en deltagende faktor. Der var positiv tilbagemelding. De tager det selv op til deres årsmøde senere på året. Dog er vi bevidste om, at det vil være svært at gøre ret meget, førend byggeriet af næste etape er færdiggjort. Per vil rette henvendelse til Norddjurs Kommune, om detr kan beskæres buske ved Gasværket(svinget), og ved udkørsel på Josiassensvej.

- Vi har flere gange haft oppe at vende, hvad der kunne gøres ved rampen, så man bedre kan se kanten. Grethe har lagt hovedet i blød, og foreslår at der bliver lavet et smalt bed langs med hele rampen, a la dem som vi har på vores dejlige område. Vi synes alle, at det var en rigtig god ide, og Grethe vil tage fat i Bjarne B45 Adm.
- Omkring overvågning har Niels gravet lidt videre, det er et omstændigt emne, da der er mange faldgruber, med hensyn til lovgivning. Og hvor relevant det er, er vi ikke så sikre på, da ethvert overvågningskamera vil kunne destrueres af de, som ikke vil ses:-). Og ikke alle vil få gavn af den ekstra udgift, det vil medføre.

Niels har overdraget konsekvensberegninger til administration af B45, da det er et komplekst emne. Og det må være bedre og mere rigtigt, at det ligger på B45 Adm.s bord. De må bedre kunne forholde sig til både det økonomiske og juridiske aspekt.

- Hjemmesiden blev diskuteret og endevent. Den er dog blevet meget mere brugervenlig. Og med nogle små ændringer i tekst vil den helt sikkert blive endnu bedre at navigere i. Vi skal nok nå målet.  
Niels og Jytte finder en dag inden for den nærmeste fremtid, med henblik på at blive medadministrator.

Drøftelse af afdelingsbestyrelsens kompetencer og virkefelt, er vi andet og mere end en "kaffeklub". Hvor vil vi hen med vores arbejde i Bestyrelsen og afdelingen. - Dette punkt udsættes til næste møde grundet tidsnød.

#### Fællesspisning:

- Planlægges til 27. Maj (opslag følger)
- Og næste fællesspisning er planlagt til 24. Juni. (Opslag følger)

#### Velkomst til nye beboere i afd. 47:

- Hvordan modtager vi nye beboere, og hvordan bliver vi gjort bekendt med, hvem og hvor der flytter nye naboer ind?
- Bestyrelsen vil bede B45 Adm. (Merete), om at give os besked, om nye naboer, så vi kan byde dem ordentligt velkommen. Vibeke Enoksen bliver ansvarlig for det i nr. 53, og Inge Frey i nr. 57.
- Niels vil udarbejde en enkelt folder, der fortæller lidt om afdelingen, som vi vil give sammen med en flaske vin.
- Jytte tager henvendelse til B45 adm. omkring opdatering af beboerlisten ved indgangsdørene.

Drøftelse af BL og B45 invitation til fejrelse af grundlovsdag:

- Vi besluttede, at det ikke var så relevant for vores afdeling, da det ikke er den målgruppe vores afdeling repræsenterer. Og mange iøvrigt har egne traditioner.

5.) Godkendelse af dagsorden:

- Dagsordenen enstemmigt godkendt, dog med lidt omrokering af rækkefølgen.

6.) Eventuelt:

- Bestyrelsen er blevet gjort bekendt med, at der har været forslag om opsætning af askebægre. Det blev diskuteret lidt frem og tilbage, da vi bor i et røgfrit boligmiljø. Vi er dog også bevidste om, at der skal være plads til alle. For at undgå, at der bliver smidt skodder i bede og på fliser, vil vi undersøge om B45 Adm eller Norddjurs Kommune vil opsætte beholdere på arealet. Inge tager fat i B45 adm.
- Niels oplyser, at vi betaler et beløb for hjemmesiden/domænet omkring 995 kr. Vi undersøger, hvem det bør faktureres til.

7.) Dato for næste møde:

- Næste bestyrelsesmøde afholdes 18. Juni kl. 10